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Από το υπ’αριθ. 1 / 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 4/99 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εκλογή 6 τακτικών μελών Δημαρχιακής 
Επιτροπής" 

 
       Σήμερα  27 Ιανουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και 
ώρα 14:00 συνήλθε σε συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-1-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και δημαρχιακούς  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 
119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  33  μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                     Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης   Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης    
3. Δ. Ταχματζίδης    
4. Μ. Γαβρίδης    
5. Κ. Πουλασουχίδης    
6. K. Aσλάνογλου    
7. Α. Δελαβερίδης    
8. Δ.  Πέτκος    
9. Κ. Κόλβατζης    

10. Ε.  Λελεκάκης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Κ. Γκαβαϊσές   Πάρεδροι 
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης    
14. Ν. Χαμαλής    
15. Σ. Γεωργιάδης    
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της 
17. Π. Πιτούλιας υπ΄αριθμ.4/99 απόφασης αποχώρησε ο  
18. Α. Κεσίδης κ. Α. Κεσίδης 
19. Α. Σουμελίδης  
20. Α. Ταραλάς  
21. Χ.  Σκουμπόπουλος  
22. Χ. Γεωργιάδης  
23. Β. Γιαννουλάκης  
24. Σ.  Παναγιωτίδης  
25. Λ. Τσαβδαρίδης  
26. Θ.  Σιδηρόπουλος  
27. Ε. Σοφιανίδης  
28. Ε. Λευκοπούλου  
29. Ι. Ακριβόπουλος  
30. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
31. Ε. Κουκουρδής  
32. Γ. Μανακούλης  
33. Π. Αγαθαγγελίδης  



Στη συνέχεια το νεοεκλεγμένο προεδρείο κατέλαβε τη θέση του και ο 
πρόεδρος είπε: 
 Ασλάνογλου :Ο κ.Κεσίδης ζητάει συγνώμη επειδή αποχώρησε από τη 
συνεδρίασή μας, όμως ήταν μία προγραμματισμένη από προηγ. ημέρες συνεδρίαση 
σε μία επιτροπή του ΙΚΑ και δεν μπορούσε  να καθυστερήσει άλλο. 
 Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι θα ήθελα να σας ευχαριστήσω για την επιλογή 
σας  στο πρόσωπό μου. Οφείλω να δηλώσω ότι παρότι το προεδρείο  δεν προέκυψε 
με μία διαδικασία ομόφωνης στήριξης από τα Σώμα, εγώ δηλώνω και θα ήθελα να 
σας διαβεβαιώσω γι' αυτό ότι θα επιδιώξω να είμαι ο Πρόεδρος του συνόλου των 
μελών του ΔΣ, ο Πρόεδρος του Σώματος σε μία προσπάθεια να δώσουμε το κύρος 
που χρειάζεται και που αναλογεί σ΄αυτό το συλλογικό όργανο που έχει την 
προτίμηση του συνόλου των ψηφοφόρων του ενιαίου Δήμου μας. Είναι σαφές κυρίες 
και κύριοι συνάδελφοι ότι το ΔΣ αυτό καλείται να παίξει έναν ιστορικό ρόλο. Είναι 
το 1ο ΔΣ το οποίο θα έχει στην ευθύνη του την ενοποίηση του Δήμου μας και το 
προχώρημα μια σειρά από επιλογών οι οποίες θα συζητηθούν και θ' αποφασισθούν 
μέσα σ' αυτή την αίθουσα. 
Νομίζω ότι η ευθύνη όλων μας απέναντι σ'αυτή την ιστορική ευθύνη αποτελεί πριν 
απ' όλα συνείδηση του καθένα και βεβαίως ευθύνη δική μου να συντονίσω, να 
διευθύνω τις εργασίες αυτού του σώματος, με τρόπο παραγωγικό,  ούτως ώστε   οι 
αποφάσεις του να αποτελούν τη συνισταμένη για την πρόοδο και την προκοπή της 
πόλης μας και της περιοχής μας. 
Θεωρώ ακόμη υποχρέωση να πω ότι η μεγάλη πρόκληση του ενιαίου Δήμου μας 
υποχρεώνει ν' αναλάβουμε όλοι μας από κοινού μία προσπάθεια τέτοια ώστε πολύ 
σύντομα, στο τέλος της θητείας μας  δηλ., και είναι πολύ σύντομα, πιστέψτε με το 
τέλος της θητείας μας, να παραδώσουμε στους επόμενους έναν δήμο ενοποιημένο με 
κοινές απαιτήσεις   και καλύτερες προοπτικές για το μέλλον. 
 Στα πλαίσια αυτά θα ήθελα να πω ότι σε ότι με αφορά θα επιδιώξω αρκετά 
τακτικά και σε συνεργασία με τη διοίκηση του Δήμου, τον Δήμαρχο και τους 
Αντιδημάρχους, να πραγματοποιήσουμε συνεδριάσεις του ΔΣ και στις έδρες των 
Κοινοτήτων, των πρώην Κοιν/των, σε μία προσπάθεια να μεταφέρουμε   αυτή τη 
συλλογική μας λειτουργία, πολύ κοντά σ΄αυτούς τους ανθρώπους που  προέρχονται 
απ'  τις πρώην Κοιν/τες και που έχουν μία ανησυχία και μία αγωνία για το τι μέλλει 
γενέσθαι. 
 Τέλος πιστεύω ότι χρειάζεται όλοι μας να γνωρίζουμε στο εξής τον τρόπο με 
τον οποίο λειτουργεί το ΔΣ της Βέροιας, γι΄αυτό σας γνωρίζω ότι στην συνεδρίασή 
μας που θα γίνει  πολύ γρήγορα, θα γίνει τη Δευτέρα, αύριο κι όλας θα ετοιμαστεί η 
πρόσκληση, έχουμε πάρα πολλά θέματα, που θα πρέπει ν΄αντιμετωπίσουμε να 
συζητήσουμε και ν' αποφασίσουμε. Ο  κάθε ένας συνάδελφος  θα έχει τον  κανονισμό 
λειτουργίας του ΔΣ και θα σας παρακαλούσα ιδιαιτέρως να τον μελετήσετε. Εγώ σας 
γνωρίζω ότι θα φροντίσω στο μέτρο των δυνατοτήτων μου, να εφαρμόσω αυτόν  τον 
κανονισμό λειτουργίας του ΔΣ,όσο μπορώ πιο άρτια, αλλά το αποτέλεσμα εξαρτάται 
από όλους μας κι απ' τον καθένα ξεχωριστά. 
 Σας ευχαριστώ και πάλι με τη διαβεβαίωση ότι πρόθεσή μου και επιθυμία μου 
είναι να είμαι πρόεδρος όλου του ΔΣ της Βέροιας. 
 Ορίστε κ. Σκουμπόπουλε. 
 Σκουμπόπουλος :Ουσιαστικά απ' αυτή τη στιγμή αρχίζει η λειτουργία του 
νέου ΔΣ κ. Πρόεδρε, αν και με ελλιπή σύνθεση, θα ήθελα ν ΄ απευθύνω δύο 
ερωτήσεις. Είναι δεδομένο ότι έχετε τις ευχές από τα βάθη της καρδιά μας, για καλή 
επιτυχία, θα συμβάλλει η παράταξή μας στην ομαλή διεξαγωγή των συζητήσεων στο 
ΔΣ. 
 Θέλω να ρωτήσω εάν  ορκίστηκαν όλοι οι τοπικοί σύμβουλοι των τοπ. συμβουλίων. 
Κι ένα 2ο θέμα  εάν  έγιναν τα πρωτόκολλα παραλαβής και παράδοσης της κινητής 



και ακίνητης περιουσίας των πρώην κοινοτήτων στον ενιαίο Δήμο της Βέροιας. Σας 
εύχομαι και πάλι καλή επιτυχία κ. πρόεδρε, όλο το προεδρείο. 
 Ασλάνογλου :Φαντάζομαι ότι τις ερωτήσεις αυτές δεν θα περιμένετε να τις 
απαντήσει ο πρόεδρος του ΔΣ αν ορκίστηκαν όλοι οι δημ. σύμβουλοι και οι τοπικοί, 
και πολύ περισσότερο αν έγινε  η παραλαβή-παράδοση. Δεν ξέρω αν είναι έτοιμη η 
υπηρεσία να μας  απαντήσει περί αυτών των ερωτημάτων. Ορίστε παρακαλώ. 
 Δήμαρχος :Δεν ορκίστηκαν 2 τοπ. σύμβουλοι έχουν εκπέσει αυτοδίκαια του 
αξιώματός τους και θα κληθούν να ορκιστούν οι επόμενοι στη σειρά. 
 Σκουμπόπουλος : Γιατί εξέπεσαν αυτοδίκαια; Ζήτησαν να μην ορκιστούν; 
 Δήμαρχος :Ο κώδικας λεει ότι όποιος δεν αποποιηθεί την εκλογή του και δεν 
δώσει τον όρκο που προβλέπεται από τις διατάξεις του  κώδικα μέσα στην προθεσμία 
που ορίζεται απ'αυτόν ,εκπίπτει αυτοδικαίως από το αξίωμα. 
 Σκουμπόπουλος :Ναι. Για τα πρωτόκολλα; 
 Δήμαρχος :Με την εγκ/ση  της δημ. αρχής θα προβούμε στη σύνταξη των 
σχετικών πρωτοκόλλων. 
 Σκουμπόπουλος :Άρα δεν έγινε σύμφωνα με τον ΔΚΚ, ο οποίος προβλέπει 
συγκεκριμένη ημερομηνία την 31-12-98, έστω κι αν δεν έγινε η εγκατάσταση της 
νέας δημ. αρχής. Οφειλαν οι κοινότητες και ο Δήμος να ετοιμάσουν τα σχετικά 
πρωτόκολλα. 
 Δήμαρχος :Θα τα κάνουμε. 
 Σκουμπόπουλος :Αυτό είναι σίγουρο διότι το προβλέπει ο ΔΚΚ. 
 Πρόεδρος :Νομίζω ότι δόθηκε η απάντηση. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν ακούσαμε σε ποια κοινότητα δεν έγινε η ορκωμοσία; 
 Δήμαρχος :Δύο σύμβουλοι από το Τ.Σ Ραχιάς. 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
εξέθεσε είπε επίσης στο συμβούλιο ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 112 του 
ΔΚΚ (Π.Δ 410/95) πρέπει εν συνεχεία της εκλογής του προεδρείου του Δ.Σ να 
διενεργηθεί ψηφοφορία για την εκλογή, με απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων, 4 
τακτικών μελών της δημαρχιακής επιτροπής από τα οποία το ένα εκλέγεται 
απαραίτητα ανάμεσα στους συμβούλους των επιλαχόντων συνδυασμών. 
 Να σας πω επίσης ότι η Δ.Ε είναι επταμελής. Αυτοδικαίως από τον Δ.Κ.Κ 
προεδρεύει ο Δήμαρχος. Επομένως το Δ.Σ θα εκλέξει τα 6 τακτικά μέλη. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν αυτοπροτάσεις; Όχι. Ορίστε ετεροπροτάσεις. 
 Δήμαρχος: Σύμφωνα με την πάγια πρακτική που από το 1983 μέχρι σήμερα 
εφαρμόζει ο Δήμος μας, ενώ ο ΔΚΚ προβλέπει ότι υπάρχει μία θέση υποχρεωτικά η 
οποία καταλαμβάνεται από πλευράς συμβούλων της μειοψηφίας, εμείς δεν θα 
καλύψουμε και τις 5 θέσεις αλλά θα προτείνουμε 4 συναδέλφους οι οποίοι θα 
συμμετέχουν στη Δ.Ε. Υστερα από τα παραπάνω προτείνω τους κ.κ Ε. Λελεκάκη, Γ. 
Ουρσουζίδη, Δ. Πέτκο και Ν. Χαμαλή. 

Σκουμπόπουλος :Στην 5μελή ΔΕ πράγματι γινόταν αυτό που είπε ο Δήμαρχος. 
Από τη στιγμή που αυξήθηκαν τα μέλη της ΔΕ και έγινε 7μελής έχω τη γνώμη ότι 
πρέπει, για λόγους διαφάνειας και  καλύτερης συνεργασίας, η πλειοψηφία να μας 
δώσει 3 θέσεις συνολικά. Από τη στιγμή που ο κ. Αγαθαγγελίδης  ενδιαφέρεται να 
μας δώσετε κι εμάς 2 θέσεις στη Δ.Ε. 
 Πρόεδρος :Ν΄ακούσουμε την πρότασή σας. Θ' αποφασίσει το ΔΣ. 
 Σκουμπόπουλος :Προτείνουμε τους κ.κ. Χ.Γεωργιάδη και Ε. Σοφιανίδη. 
 Αγαθαγγελίδης :Όπως είπα και στην αρχή της συνεδρίασής μας, δηλώνω την 
υποψηφιότητά μου για τη Δ.Ε. 
Πρόεδρος: Αποδέχονται οι προταθέντες υποψήφιοι; 
 Προταθέντες υποψήφιοι: Ναι. 
 Στη συνέχεια ορίστηκαν ομόφωνα ψηφολέκτες οι δημοτικοί σύμβουλοι κ. κ. 
Μ. Σουμελίδης και Λ. Τσαβδαρίδης. 



 Αφού μοιράστηκαν τα ψηφοδέλτια, ένα λευκό και ένα που είχε όλα τα 
ονόματα των συμβούλων, έμπαινε ο κάθε σύμβουλος σε ειδικό παραβάν και ψήφιζε. 
 Αφού τελείωσε η ψηφοφορία ο πρόεδρος βοηθούμενος από τους δύο 
ψηφολέκτες άνοιξε την κάλπη και αρίθμησε τους φακέλους, ο αριθμός των οποίων 
ήταν 32. Αποσφραγίστηκαν οι φάκελοι και μετρήθηκαν τα ψηφοδέλτια που επίσης 
ήταν 32, εκ των οποίων βρέθηκαν: 31 Έγκυρα και 1 Άκυρο.  
 Μετά τη σχετική διαλογή βρέθηκε ότι έλαβαν : 
Δ. Πέτκος 19 
Ε. Λελεκάκης 19 
Γ. Ουρσουζίδης 17 
Ν. Χαμαλής 18 
Π. Αγαθαγγελίδης 18 
 Επειδή ισοψήφισαν οι κ. κ. Πέτκος και Λελεκάκης με 19 ψήφους και οι κ.κ 
Χαμαλής και Αγαθαγγελίδης με 18 ψήφους, έγινε κλήρωση από τον πρόεδρο όπου 
μετά απ’ αυτήν βρέθηκαν με σειρά κληρώσεως: 
1. Δημήτριος  Πέτκος 
2. Ευστράτιος Λελεκάκης 
3. Πέτρος  Αγαθαγγελίδης 
4. Νικόλαος  Χαμαλής 
5. Γεώργιος  Ουρσουζίδης 
 Πρόεδρος :Προχωρούμε σε δεύτερη επαναληπτική ψηφοφορία για τους 
υπολοίπους υποψήφιους συναδέλφους που είναι οι κ.κ. Χ.Γεωργιάδης και Ε. 
Σοφιανίδης. 
 Σοφιανίδης :Αποσύρω την υποψηφιότητά μου. 
 Κόλβατζης :Διαδικαστικά. Είναι επαναληπτική ψηφοφορία και δεν ξέρω αν ο 
ΔΚΚ προβλέπει να αποσύρει κάποιος την υποψηφιότητά του από τη διαδικασία αυτή. 
Νομίζω ότι δεν μπορεί. 
 Αγαθαγγελίδης :Δεν προβλέπεται. 
 Κουρουζίδης :Δεν μπορεί ν' αποσυρθεί διότι είναι ψηφοδέλτιο και δεν 
γίνονται δηλώσεις κατά τη διάρκεια της ψηφοφορίας. 
 Βαφείδης :Ούτως ή άλλως για την εκλογή απαιτείται η πλειοψηφία των 
ψηφισάντων. 
 Πρόεδρος :Δεν το γνωρίζω αυτό. Ας το δούμε έτσι, τίθεται υπόψη των 
συναδέλφων ότι ο κ. Σοφιανίδης δεν υποστηρίζει την υποψηφιότητά του. Είναι θέμα 
ερμηνείας. Αν όμως υπάρξει ψηφοδέλτιο με σταυρό στον κ. Σοφιανίδη δεν μπορεί να 
είναι άκυρο. 
 Σκουμπόπουλος :Είναι άκυρο. Ερμηνεία κάνω. Από τη στιγμή που ένας 
σύμβουλος αποσύρει την υποψηφιότητά του δεν μπορώ να το καταλάβω. Κανονικά 
έχουμε τυπωμένο το ψηφοδέλτιο εξ΄αρχής για κάθε ψηφοφορία. Εσείς κρατάτε τη 
διαδικασία. 
 Πρόεδρος :Το θέτω υπόψιν του σώματος. Οποια ψηφοδέλτια βγουν με το 
όνομα του κ. Σοφιανίδη θα είναι έγκυρα. Επίσης ότι ο κ. Σοφιανίδης εξεδήλωσε την 
επιθυμία να μην είναι υποψήφιος στη 2η ψηφοφορία και να το λάβουν υπόψιν τους τα 
μέλη του ΔΣ. 
 Κουρουζίδης :Η ψηφοφορία δεν είναι ξεχωριστή με την έννοια ότι κατεβαίνει 
ξεχωριστό ψηφοδέλτιο. Είναι το αρχικό ψηφοδέλτιο που αποδεχτήκαμε και έτσι 
προχωρούμε  στην  επαναληπτική. 
 Πρόεδρος : Σας ανέφερα παραπάνω τι προτείνεται. 

Στη συνέχεια επειδή δεν επιτεύχθηκε απόλυτη ψηφοφορία για την 6η θέση, η 
ψηφοφορία επαναλήφθηκε αφού ορίστηκαν ομόφωνα οι ίδιοι ψηφολέκτες. 
 Αφού μοιράστηκαν τα ψηφοδέλτια, ένα λευκό και ένα που είχε όλα τα 
ονόματα των συμβούλων, έμπαινε ο κάθε σύμβουλος σε ειδικό παραβάν και ψήφιζε. 



 Αφού τελείωσε η ψηφοφορία ο πρόεδρος βοηθούμενος από τους δύο 
ψηφολέκτες άνοιξε την κάλπη και αρίθμησε τους φακέλους ο αριθμός των οποίων 
ήταν 32. Αποσφραγίστηκαν οι φάκελοι και μετρήθηκαν τα ψηφοδέλτια που επίσης 
ήταν 32, εκ των οποίων βρέθηκαν: 30 Έγκυρα, 7 Λευκά και 2 Άκυρα.  
 Μετά τη σχετική διαλογή βρέθηκε ότι έλαβαν : Χ. Γεωργιάδης 18 ψήφους και 
Ε. Σοφιανίδης 7 ψήφους. 
 Το Δ.Σ μετά από τα παραπάνω αποτελέσματα της ψηφοφορίας και της 
κλήρωσης και αφού έλαβε υπόψη και τις διατάξεις του άρθρου 112 του ΔΚΚ (Π.Δ 
410/95 
    

Αποφασίζει  Κατά Πλειοψηφία 
  

Εκλέγει τακτικά μέλη της Δημαρχιακής Επιτροπής τους δημοτικούς 
συμβούλους:  
Δημήτριο Πέτκο 
Ευστράτιο Λελεκάκη 
Πέτρο  Αγαθαγγελίδη 
Νικόλαο  Χαμαλή 
Γεώργιο Ουρσουζίδη 
Χρήστο Γεωργιάδη 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    4 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
Ο   ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΩΝ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 
 Μ. Γαβρίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ Κ. Ασλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Α. Σουμελίδης   
 Α. Ταραλάς   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  3-2-1999 
Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου  

 
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 


